
 
JUURIKARU PÕHIKOOLI HOOLEKOGU ELEKTROONILISE KOOSOLEKU 

PROTOKOLL 

 

 

 25.11.2020 nr 1.1-4/1 

 

Elektrooniline koosolek toimus novembris 2020 

 

Hoolekogu esimees Maarja Sepp 

Protokollis Helje Madisson 

Võtsid osa: Airi Allvee, Eha Kuldkepp (Juurikaru Põhikooli direktor), Toomas Firsanov-Kõuts, 

Helje Madisson, Sirje Paberits (Juurikaru Põhikooli õpetajate esindaja), Kaire Rullingo, Õnne 

Õismets. 

Ei osalenud Kaido Madisson, põhjus teadmata. 

 

Päevakord 

1. Arengukavale 2021-2023 arvamuse andmine; 

2. Kooli kodukorra lisale arvamuse andmine: distantsõppe korraldamine. 
 

 

1. Arengukavale 2021-2023 arvamuse andmine 

 

Kuulati: 

M. Sepp tegi ettepaneku suurendada kooli autoparklat. 

S. Paberits esitas mitmed täiendused arengukavasse:   

1. Psühholoogi teenuse pakkumine Juurikarul (nt kord kuus), 

2. Õpilaste agressiivsust maandavate vahendite muretsemine (nt 

poksikott, pehmete pallidega märklaud jmt), 

3. Autoparkla laiendamine, 

4. Vallaga läbi rääkida, et ehitada bussipeatusesse katusealused, 

5. Raamatukogu käes olevate ruumide vabastamine õpilaste tarbeks. 

Otsustati: 

Esitada Juurikaru Põhikooli arengukava aastateks 2021-2023 vallavalitsusele. 

 

 

2. Kooli kodukorra lisale arvamuse andmine: distantsõppe korraldamine 

 

Kuulati: 

M. Sepp avaldas kahtlust, kas esimese klassi õpilast saab panna võrdselt põhikooliastmes oleva 

õpilasega vastutama selle eest, et õppetööks vajalik digitehnika vastaks nõuetele (ekraanisilm 

töötab, mikrofon on sisse lülitatud jne). 

E. Kuldkepi selgituse kohaselt korraldab õpetaja videotundide läbiviimise vastavalt õpilaste 

võimekusele. Positiivse kogemusena said 3. klassi õpilased väga hästi hakkama.  

Otsustati: 

Anda ühine heakskiit kooli distantsõppe korraldusele. 
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Maarja Sepp Helje Madisson 

juhataja protokollija 


